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Abstract (en)
[origin: US4837484A] The high-power radiator comprises a discharge space (12) bounded by a metal electrode (8), cooled on one side, and a
dielectric (9). The discharge space (12) is filled with a noble gas or gas mixture. Both the dielectric (9) and the other electrode situated on the
surface of the dielectric (9) facing away from the discharge space (12) are transparent for the radiation generated by quiet electric discharges. In this
manner, a large-area UV radiator with high efficiency is created which can be operated at high electrical power densities of up to 50 kW/m2 of active
electrode surface.

Abstract (de)
Der Hochleistungsstrahler besteht aus einem durch eine einseitig gekühlte Metallelektrode (8) und ein Dielektrikum (9) begrenzten und mit einem
Edelgas oder Gasgemisch gefüllten Entladungsraum (12), wobei sowohl das Dielektrikum (9) als auch die auf der dem Entladungsraum (12)
abgewandte Oberfläche des Dielektrikums liegende andere Elektrode für die durch stille elektrische Entladungen erzeugte Strahlung transparent
sind. Auf diese Weise wird ein grossflächiger UV-Strahler mit hohem Wirkungsgrad geschaffen, der mit hohen elektrischen Leistungsdichten bis hin
zu 50 KW/m² aktiver Elektrodenoberfläche betrieben werden kann.
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